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Input t.b.v. de voorbereiding bespreking duurzaamheid  
 
Toelichting: 
In de raadsvergadering van 25 februari jongstleden hebben de fracties Nederland Duurzaam 
en VVD aangegeven het thema duurzaamheid als bespreekpunt op de agenda van de 
commissie Stad en Ruimte te willen plaatsen. 
Globaal werden daarbij de onderwerpen RES/LES en warmtenet als bespreekpunten 
genoemd. 
 
Beide initiatiefnemers hebben het bespreekonderwerp meer uitgewerkt, zodat een ieder die 
bij de bespreking van dit onderwerp aanwezig is, zich daar op kan voorbereiden. 
 
Twee jarig uitvoeringsprogramma: 
-  Capaciteit, graag discussie in de commissie incluis wethouder over de capaciteit bij 
 de ambtelijke organisatie wat betreft duurzaamheid. 
-  De verhouding tussen LES en RES, in hoeverre ondermijnd de RES de lokale 
 initiatieven. 
- Een raadsinformatiebrief die eigenlijk aangeeft dat er vooral veel in de toekomst 
 gebeurt, maar wat kunnen we NU en zelf doen? 
-  Pas in 2021 wordt de RES vastgesteld, weer een jaar verder. Maar zelf kunnen we 
 veel oppakken. Heerhugowaard staat bekend om duurzaamheid, maar blijven we nu 
 wachten tot een RES die wellicht geen draagvlak heeft in andere gemeenten? 
-  In de raadsinformatiebrief staat dat er in maart meer nieuws bekend wordt over de 
 LES. Aangezien 31 maart laatste dag van maart is dan kunnen we dat punt ook direct 
 behandelen. Mooi moment voor de wethouder om dit toe te lichten. Wellicht geeft het 
 ook antwoorden op onze vragen. 
 
Duurzaamheidfonds: 
-  Hoe willen we het duurzaamheidfonds inzetten? Er zit nu een max van € 25.000,--  
 op zonder dat de raad daar iets over heeft te zeggen. Moet wellicht dit bedrag 
 omhoog om lokale initiatieven te ondersteunen? 
-  Waarom duurt het überhaupt zo lang om wat met de reserve te doen? 
-  Zijn de spelregels voor het inzetten van het fonds wel conform de eisen van de raad? 
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